
11 december 2023
Start 19.30 uur vergadering Bestuur + MR

Aanwezig Bestuur: Lianne, Lisette, Danielle, Franka
Afwezig: Alice

Aanwezig MR: Guus, Hester, Anouschka
Afwezig: Amelie, Stef

1) Opening
a) Welkom en mededelingen:

- Afsluiting 2023
- Voorstel Inzet bonus VVF: ambulante tijd teruggeven aan team middels inhuur gymleraar

tijdelijk op vrijdag tot juli. Het is belangrijk de bonus ook eens terug te laten komen bij het
team als stimulans om het verzuim zo laag mogelijk te houden.

- Concept verzuimbeleid bespreken jan ‘ 24 in de volgende MR vergadering
- Schoolplan 2024-2028 op agenda van MR mrt ‘24
- Komst Alice in het Toezichthoudend Schoolbestuur!

b) Vaststellen agenda
- Onderwerp BSO wachttijd wordt benoemd

2) Gesprek (19:40u - 20:00)
- Wat leeft er binnen de school onder ouders? (MR oudergeleding)

BSO wachttijd is een probleem. Ook al hebben wij in verhouding veel plekken voor het aantal
kinderen, er is veel vraag en noodzaak! Er wordt opgemerkt dat bij ons de kinderen vrij veel jaren op
de BSO blijven. De ruimte is beperkt tot Boshonk. Lokalen kunnen nu eenmaal niet direct na school
beschikbaar gesteld worden. Er zijn allerlei opties besproken. De BSO organisatie staat open voor het
zoeken van extra mensen als de school een goede optie voor extra ruimte heeft. De ruimte boven is
niet ideaal vanwege de trap. De wachtlijst bij Human Kind is een duidelijk thema.

- Positieve geluiden: er is op een fijne manier Sinterklaas gevierd, de planning voor de Kerstviering is
prima: een niet te druk programma, de kleinschaligheid van de school wordt nog steeds als heel fijn
ervaren, voldoende ouderbetrokkenheid, docententeam.

- Wat binnen de school binnen het team? (MR teamgeleding)
- Temperatuur was even zoeken, eerst te warm en toen te koud, nu is het opgelost en stabiel.
- Taal-Doen-Kast als thema bij de studiedag: in de onderbouw is er sinds kort de

Taal-Doen-Kast, zoals die al in de middenbouw en bovenbouw wordt gebruikt. Tijdens de
studie dag is de Taal-Doen-Kast uitgebreid besproken met een iemand van het bedrijf, dat is
heel verhelderend geweest.

- Er is in alle lagen nieuw materiaal gekomen, zo is er in de bovenbouw een mooi atomenbord
gekomen.

- Er wordt geconstateerd dat binnen het Montessori systeem veel ruimte is voor verschillen
tussen leerlingen, het “blend in” in de klassen met meerdere groepen.

3) Tevredenheidsonderzoek (20:00u - 20:15u)
c) Terugkoppeling MR ingezette acties gesprekken kinderen en ouders :

Ouders:
- Communicatie is een stuk verbeterd, maar kan nog wat beter;
- In sommige klassen zitten best wel wat kinderen met een ouder die geen of beperkt

Nederlands spreken;
- Er wordt gewaardeerd dat alle communicatie tegenwoordig in Parro gaat;
- Bij communicatie hoort vaak ook een agenda item, dat mist nog regelmatig;
- De notulen van de gesprekken met de ouders worden binnenkort gedeeld.

Kinderen:
- Wc’s niet goed schoon merken ze op, maar we zijn het er over eens dat de wc’s keurig

worden schoongemaakt na school;



- De kinderen hebben de wens geuit om eens een lesje te hebben in ruzies beslechten;
- Goed om deze evaluatie met de leerlingen regelmatig te blijven doen (1x per jaar);
- Er wordt de suggestie gedaan de hoofdpunten van deze conclusies bij de ALV te presenteren.

d) Vervolg; meenemen schoolplan 2024-2028?
Enkele onderwerpen kunnen worden meegenomen in het schoolplan.

4) Vrijwillige ouderbijdrage (hierna VOB) 2024-2025 (20:15 - 20:30u)
a) Toelichting met uitgangspunten ministerie OCW (september 2023)

In dit stuk staat aangegeven voor welke doelen de VOB gebruikt mag worden en voor welke doelen
niet. De lijst is echter niet compleet.
De vraag wordt gesteld of de tussenschoolse opvang uit de VOB betaald mag worden. Er wordt
toegelicht dat dit een onderwerp waar geen twijfel over bestaat: tussenschoolse opvang door het
eigen team mag NIET bekostigd worden uit de VOB, het is verwerkt in de werkuren van de
leerkrachten.
Er is een praatplaat gemaakt om verheldering te geven aan de ouders.
Aanvullende suggesties op de praatplaat:

- Jaarlijkse hoogte van de VOB wordt vastgesteld in de ALV
- Plaatje dierentuin aanpassen
- Juf / meester in plaatjes
- Vermelden dat de inning via Schoolkassa gaat met enkele vriendelijke reminders

b) Toelichting vragen vanuit ouders die zijn gesteld.
c) Voorstel nieuwe inkomensschaffel voor 2024-2025 en gesprek

5) Begroting 2024 (20:30u - 20:50u)
Toelichting en discussie:

- Begroting gepland op een verantwoord verlies van -13k;
- Aantal leerlingen: de school is goed gevuld met een telling van 216 kinderen per 1-2-2024;
- Investeringen: de klaslokalen hebben nog oude plafonds en moeten vervangen worden,

daarnaast onder andere enkele chromebooks;
- Formatie: we hebben nu al een halve dag een adjunctdirecteur, dit wordt een hele dag;
- VOB: er lijkt iets minder betaald dan vorig jaar, er wordt nog opgemerkt dat het lijkt dat het

parro betaalverzoek niet bij iedereen als nieuw bericht is gekomen, we gaan dit technische
aspect nalopen.

6) Afsluiting (20:50u - 21:00u)
a) Rondvraag
Er wordt gevraagd waarom we gekozen hebben voor OBM helemaal in Meppel, er wordt uitgelegd dat de
drie koplopers allemaal in uithoeken van het land zitten, waaronder OBM dus, en dat het een heel
professioneel bureau is.
b) Afsluiting

Follow up: bericht omtrent betaling VOB in Parro controleren


